
 

 

 

Voorstel voor commissiebespreking  
 

 
Aan de commissie 
 

 
CSSV 

Onderwerp 
 

Poppodium Volt 

Op verzoek van 
 

Frans Benders, GroenLinks 
 

Voorstel De fractie van GroenLinks wil dat de commissie zich uitspreekt over 
het collegebesluit om poppodium Volt per 01-01-2018 op te laten 
gaan in De Domijnen.  
 

Nadere toelichting Het College heeft om tot een afgewogen besluit te komen met 
betrekking tot de toekomstige beheersstructuur van poppodium Volt 
een extern bureau odracht gegeven onderzoek te doen en het 
College hierover te adviseren. 
Naast de door het College ingeschakelde LaGroup hebben ook 
diverse gremia uit de regionalewereld van poppodia en popcultuur 
het College  geadviseeerd over dit onderwerp. 
Uit alle reacties en adviezen blijkt dat de toekomst van het 
poppodium en daarmee de toekomst van popcultuur in Sittard-
Geleen het slechtst bediend is met het opgaan van Volt in De 
Domijnen. 
Ondanks al deze adviezen heeft het College toch besloten om Volt 
per 01-01-2018 op te laten gaan in De Domijnen. 
 
Dit roept bij de fractie van GroenLinks een tweetal vragen op: 
Over de inhoud: 
1. De adviezen van alle experts  worden genegeerd en de toekomst 
van het poppodium Volt wordt ondergeschikt gemaakt aan de 
belangen van De Domijnen. Wij willen een nadere toelichting van het 
College op de hieraan ten grondslag liggende redenen. 
Over het proces: 
2. Het College legt alle adviezen naast zich neer en neemt een 
besluit waarvan ze weet dat dat niet door het veld gedragen wordt. 
GroenLinks verwacht in zo’n situatie van een transparant opererend 
College dat zij zelf het debat hierover met de commissie organiseert. 
Het College heeft dat nagelaten en het heeft de leden van de 
commissie zelfs veel moeite gekost om uiteindelijk alle documenten 
beschikbaar te krijgen. Waarom heeft het College niet het debat met 
de commissie gezocht op het moment dat duidelijk werd dat het 
College een besluit ging nemen dat door geen enkele partij in het 
werkveld ondersteund wordt? 
 

Wat is het 
gewenste resultaat 
van commissie-
bespreking? 
 
 

Wij zijn van mening dat de commissie via deze bespreking alsnog de 
gelegenheid te baat moet nemen om haar standpunt over de inhoud 
en het proces te formuleren. 
 



Aanwezigheid 
portefeuillehouder 

Aanwezigheid van de wethouder is gewenst. Hij zal toelichting 
kunnen geven op de twee vragen en kan de commissie 
ondersteunen in haar meningsvorming over inhoud en proces van het 
Volt-dossier. 

  
Datum en 
ondertekening 

Frans Benders 
4 november 2017 

 


